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datum  :  27 maart 2023 

steller(s)  :  Lianne Duiven 

onderwerp  :  Update Energietransitie Lingewaard  

ontvangst griffie :  28-03-2023 (in te vullen door de griffie) 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Aanleiding / toelichting: 

In de Informatienota van 14 maart 2023 wordt aangegeven dat het beleidskader Energietransitie (2020) in 

2023 geëvalueerd en herijkt zal worden, en dat de resultaten daarvan verwerkt zullen worden in een 

herziene routekaart tot 2030. De besluitvorming zal, zoals door u aangegeven, pas op 26 oktober 2023 

kunnen plaatsvinden. Daarmee wordt de toezegging die u gedaan heeft bij de beantwoording van onze 

vragen van 2 november 2021, namelijk dat deze evaluatie en bijstelling zou plaatsvinden in 2022, een jaar 

naar achteren verschoven.  

Omdat we bewust gewacht hebben op de evaluatie van het beleidskader Energietransitie (2020) in het 

vertrouwen dat we daarin antwoord zouden krijgen op nog openstaande vragen, door ons gesteld in het 

afgelopen jaar, willen we deze openstaande vragen hierbij nogmaals stellen. 

 

Vragen: 

1. Wat is de huidige stand van zaken van het onderzoek naar een zon-thermisch veld (6 hectare) op 

Bergerden? 

2. Graag krijgt GroenLinks inzicht in het rapport van de provincie Gelderland naar de mogelijkheden van 

ultradiepe geothermie (verwacht begin 2022)? 

3. In antwoord op vragen van GroenLinks op 1 maart 2022 werd gesteld dat het te vroeg was om de 

conclusie te trekken dat een HTO op Bergerden niet gerealiseerd kan worden. Kan deze conclusie nu, 

een jaar later, wel getrokken worden?  

4. Op 1 maart 2022 is toegezegd dat het ‘duurzame warmtebronnen boekje’ eind Q1-2022 met de raad 

gedeeld zou worden. Is dit document beschikbaar zodat de raad inzicht krijgt in mogelijkheden voor een 

duurzame warmtevoorziening in heel Lingewaard? 

5. Op 22 maart 2022 is toegezegd in Q3-2022 de resultaten van het aanvullende onderzoek naar de 

mogelijkheden van aquathermie voor de wijk Zilverkamp in Huissen met de raad te delen. Belangrijk 

voor de besluitvorming van de duurzame warmtevoorziening van deze wijk. Zijn deze resultaten 

beschikbaar en worden deze op korte termijn met de raad gedeeld? Zo nee, wanneer verwacht u deze 

te kunnen delen?  

6. Aanvullend op vraag 5: Wat zijn de conclusies van de onderzoeken (vergunbaarheid, landschappelijke 

inpassing en impact op natuur en milieu) van een zon-thermisch veld op de ‘Vliegerweide’ bij de wijk 

Zilverkamp in Huissen? 

7. Welke conclusie is getrokken uit het onderzoek naar collectieve en individuele scenario’s voor de 

verduurzaming van de warmtevoorziening van de wijk Zilverkamp in Huissen? Toegezegd was in maart 

2022 om de bevindingen in Q2-2022 met de raad te delen. 

 

Lianne Duiven 

GroenLinks 

schriftelijke vragen (art. 18 rvo) 
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beantwoording vóór :  28-04-2023 (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

zaaknummer :  

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

bijlagen  :  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de 

burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5. 

6. 

7.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. I.P. van der Valk          dr. P.T.A.M. Kalfs 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € 95,-- (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


